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Skrivelse från Liberalerna angående trafiksituationen vid Fruängens skola 

Vi har uppmärksammats vid besök på Fruängens skola att trafikfrågan har varit 
bekymmersam att hantera för skolan. Det är väldigt populärt för vårdnadshavare att lämna 
barnen med bil. Trygghetsenkäterna visar dock att elever tycker att det blir otryggt med så 
mycket bilar. Till exempel kör en del vårdnadshavare upp på trottoaren, trots att det inte är 
tillåtet.  

I anslutning till skolan finns en bom man inte kunnat köra in i, men den bommen finns inte 
kvar. Någon person, som inte jobbar för kommunen, har på eget bevåg tagit bort bommen 
med hjälp av en vinkelslip. Detta sannolikt eftersom man vill kunna köra in på ytan för att 
kunna ställa sig vid konstgräsplanen intill skolan. 

Mot denna bakgrund önskar vi ställa följande fråga till kontoret: 

- Vilka kontakter tar idrottsförvaltningen med trafikkontoret och skolan för att hantera 
den farliga trafiksituationen vid Fruängens skola? 

 


	Idrottsnämnden 25 mars 2025
	Skrivelse från Liberalerna angående trafiksituationen vid Fruängens skola

